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Z A P I S N I K 

 

sa 7. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane dana 11. prosinca 2013. 

godine, s poĉetkom u 18:00 sati u uredu općinskog naĉelnika. 

 

LJUBO JURICA: Prije poĉetka sjednice ja bih se htio ispriĉati dr. Ĉuĉeviću radi prošlog puta, 

a radi se o pozivu na sjednicu kojeg sam potpisao na preporuku pravnika, naĉelnika i ispalo je 

da nas nije bilo pet na sjednici, eto samo da se to primi na znanje.  

 

MERI MORAĈA: Ja bih par rijeĉi. Ne bih htjela da se moţda barata krivim pojmovima ili da 

se stvori jedna nepotrebna situacija. Sjednica nije sazvana nezakonito, uporište je u 

Poslovniku Općinskog vijeća. O tome hoće li se odrţati sjednica Općinskog vijeća ili ne 

odluĉuju vijećnici kada se naĊu. Vijećnici su odluĉili da se neće odrţati sjednica i to je to.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Moralno nije u redu. 

 

LJUBO JURICA:  Toĉno tako, ja se ispriĉavam radi toga. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Dobro. 

 

 

NAZOĈNI vijećnici: Ljubo Jurica, Stjepan Jurica, dr. Tonći Šarić, dr. Anita Janĉić Lešić, 

Ivana Ivelja, Ivan Ivelja i dr. Ivan Ĉuĉević.  

 

NIJE NAZOĈAN:. Annette Mufić Trojković i Tonĉi Grgurević 

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić, naĉelnik, Meri Moraĉa, proĉelnica u JUO, Marĉelino Simić, 

zamjenik naĉelnika i Anita Lešić, djelatnica u JUO. 

 

Sjednica se snima diktafonom. 

 

Ljubo Jurica otvorio je sjednicu, pozdravio nazoĉne, utvrdio da je na sjednici nazoĉno sedam 

vijećnika i da Vijeće moţe pravovaljano odluĉivati, pa je predloţio sljedeći 

 

                                                           DNEVNI RED: 

 

1. Odluka o izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine za 2013. godinu, 

2. Proraĉun Općine Lastovo za 2014. godinu, 

3. Vijećniĉka pitanja. 

 

Ovako predloţeni dnevni red je jednoglasno  u s v o j e n. 
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RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

 

TOČ. 1. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA PRORAČUNA OPĆINE 

LASTOVO ZA 2013. GODINU 

 

ANITA LEŠIĆ: Proraĉun Općine Lastovo za 2013.  je donesen u prosincu 2012. godine i iz 

razloga što neke stvari u to vrijeme nisu bile poznate ili se jednostavno nisu ostvarile, bilo je 

potrebno napraviti Odluku o izmjenama i dopunama proraĉuna za 2013. godinu, popularno 

reĉeno Rebalans proraĉuna za 2013. godinu.  

Najveća odstupanja u ostvarenom i planiranom su potpore od Vlade RH, odnosno potpore iz 

ministarstava koje se nisu uspjele ostvariti, što znaĉi da imamo drastiĉno smanjenje na 

prihodnoj strani, a time i drastiĉno smanjenje na rashodnoj strani Proraĉuna. Ukupno se 

Proraĉun smanjuje za 6,7 milijuna kuna,  a veliki dio otpada upravo na te potpore. Imamo i 

manjih korekcija koje su manje znaĉajne po iznosima, samo da napomenem neke: plaće 

djelatnika su se izmijenile iz razloga što dosadašnji zamjenik naĉelnika više nije zamjenik 

naĉelnika, nego je djelatnik u Općini pa je bilo potrebno povećati plaće u tom dijelu. Dalje su 

izmjene na DVD-u s obzirom da su bili neki izvanredni troškovi tipa popravak cisterni i sl. 

bilo je potrebno povećati taj iznos. Poticaji u poljoprivredi su smanjeni jer nije bio nabavljen 

sadni materijal. U dijelu gdje govorimo o komunalnim uslugama je jedna bitna promjena, 

naime, ove smo godine imali jednu ovrhu od Elektrojuga za stara dugovanja, te je na ime 

kamata plaćeno 82 tisuće kuna i bilo je potrebno u tom dijelu povećati stanje u Proraĉunu. 

Onda dolazimo do izgradnje komunalne infrastrukture koja se bitno smanjuje zbog razloga 

koji sam već navela. U Djeĉjem vrtiću se malo reguliraju troškovi, smanjuje se za nekih 3,5 

tisuće kuna, to je mala korekcija. Socijalna zaštita se smanjuje za 1,7 milijuna, ali iz već 

navedenih razloga odnosi se na to da investicija izgradnje  Dom umirovljenika nije zapoĉela u 

2013. godini.  

Ovo su neke glavne znaĉajke Rebalansa, a za sve ovo sitnije ili neka dodatna objašnjenja, 

molim da postavite pitanje.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Na str. 5 kapitalne pomoći iz Proraĉuna, to je ova velika stavka. 

 

ANITA LEŠIĆ: Da to je ta velika stavka koja se smanjuje. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Za koje je to projekte bilo smanjenje? 

 

ANITA LEŠIĆ: Projekti za to su navedeni na str. 2, dakle protupoţarni šumski putevi, 

vodovod Skrivena Luka, povrat sredstava Fondu za zaštitu okoliša, sredstva se neće vratiti 

barem ne u ovoj godini, ali vjerojatno ni kasnije jer će biti prenamjenjena, onda ureĊenje 

javna površine na Pjevoru i rekonstrukcija ceste Zle polje – Hrastove i naravno Dom 

umirovljenika koji nije u ovom dijelu nego u Programu socijalne skrbi. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Znaĉi ovo je bilo planirano, ali nije realizirano u ovoj godini.  

Vidim ovdje da su dosta smanjeni prihodi od poreza. 
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ANITA LEŠIĆ: Kada se radio ovaj plan Proraĉuna, onda sam uzimala podatke iz 2012. 

godine, to je uvijek mjerilo za slijedeću. Vlada da neke smjernice o povećanju takvih prihoda, 

meĊutim to se jednostavno nije dogodilo i onda ja to moram izbalansirati s onim što je 

ostvareno do dana kada sam ovo radila, ali neće biti ni bitnih promjena u mjesecu koji je još 

ostao. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Da li to znaĉi da su prihodi cjelokupne Općine manji u ovoj godini i 

što se tiĉe plaća i svega? 

 

ANITA LEŠIĆ: Da.  To ima veze s promjenom koja se dogodila u tijeku 2013. godine, 

promjenom olakšice, znaĉi Vlada donese neke odredbe koje poslije se pokaţu tu, a nisu bile 

takve u momentu kada se donosio Proraĉun.  

 

STJEPAN JURICA: Ja bih malo prokomentirao ovaj opći dio Proraĉuna. Na prvoj stranici 

vezano za rashodnu stranu, nabava proizvedene dugotrajne imovine 4,8 milijuna kuna i 

rashodi za dodatna ulaganja ne nefinancijskoj imovini 2,6 milijuna kuna. Mogu samo ovdje 

konstatirati da je u odnosu na Proraĉun koji je prihvaćen za 2013. ostvareno 34,95% od 

planiranog. Trebalo bi ući u analizu ovoga svega i ako se malo bolje pogleda, evidentno je da 

pomoći nismo dobili nikakve i da je tu najveći razlog ovog Rebalansa. Što je razlog tome? Tu 

treba reći ono ravno u oĉi, a to je da u 2013. nismo imali niti jednu investiciju. To treba reći 

jasno i glasno,  a jedino moţemo ući u analizu toga zašto nismo imali, jeli nismo imali 

pripremljeno ili smo išli sa zahtjevima, a nije ostvareno. Ovo automatski apostrofira i 

rashodnu stranu, to ne treba previše obrazlagati. Imamo ovdje neke nelogiĉnosti, pa bih traţio 

neka pojašnjenja, a vezano je za neke rashode koji su enormno povećani u odnosu na 

planirano. Jesu li bili planirani izbori ili ne? 

 

ANITA LEŠIĆ: Ne, nisu bili planirani, ali morala sam ih staviti. 

 

STJEPAN JURICA: Trebali su, to je više od 100 tisuća kuna. Rashodi za zaposlene, to sam 

ĉuo obrazloţenje i ovdje me još interesira još jedna stavka, a to je ozakonjenje bespravno 

izgraĊenih zgrada. To me ţivo interesira, jer mi smo kod donošenja ovoga prošlog Proraĉuna 

bili uvjeravani kao vijećnici da je sve ĉisto, da nema potrebe legalizirati bespravnu izgradnju, 

da bespravne gradnje nema od strane Općine. Dijelom se radi i o ovoj zgradi, a sada 

planiramo sredstva za ozakonit bespravnu zgradu.  

 

ANITA LEŠIĆ: Ali ovo je planirano Proraĉunom, dakle kada se donosio Proraĉun već se 

govorilo o tome. 

 

STJEPAN JURICA: Priĉalo se o tome, ali nas se uvjeravalo da nema bespravne gradnje, a 

sada odjedanput se stavlja stavka za bespravnu gradnju. 

 

ANITA LEŠIĆ: Ostavljena je kada se Proraĉun donio, ne sada.  Rebalansom  je smanjeno jer 

se nije uĉinilo što se trebalo uĉiniti.  
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STJEPAN JURICA: Rashodi za usluge, to se nešto povećalo 33 tisuće kuna. 

 

ANITA LEŠIĆ: To se radi o javnoj rasvjeti što sam spomenula. Bila je ovrha za javnu 

rasvjetu davnih godina i u toj ovrsi je bilo više kamata nego javne rasvjete i  ovo je iznos 

kamata, a na troškovima javne rasvjete se vidi povećanje za javnu rasvjetu. To sam morala 

razdvojiti u dva dijela. 

 

STJEPAN JURICA: Još me interesira jedna stvar, a to je povrat sredstava Fondu za zaštitu 

okoliša? 

 

ANITA LEŠIĆ: Planiran je povrat jer sredstva nisu utrošena. S obzirom da se je uspjelo ta 

sredstva prenamijeniti, neće se vratiti najvjerojatnije, makar ne u ovoj godini i zato što se to 

moralo izbrisati iz Proraĉuna, a vjerojatno će se prenamijeniti za nešto drugo. 

 

LEO KATIĆ:  Treba odmah reći da će se prenamijeniti za investiciju, tj. za projektnu 

dokumentaciju, za studij izvodljivosti i studij zaštite okoliša i taj „višak“ neutrošenih 

sredstava koji je trebao biti vraćen Fondu, ide u 2014. godinu. 

 

STJEPAN JURICA: Ovo sam rekao u uvodnom dijelu ostvareno 34,95% od planiranog. 

Nemojmo da nam se to dogodi sa Proraĉunom za 2014. godinu, probajmo nešto napraviti u 

direktnoj vezi sa investicijama. Prihodovna strana, znaĉi da se ne dogodi i u 2014. godini i da 

se to ne mora kao u 2013. smanjivati za 6,7 milijuna kuna.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ja bi imao jedan prijedlog. Kada se radi o usvajanju ovakvih znaĉajnih 

stvari da se poštuje do kraja procedura demokratska, da to bude tajno glasovanje.  

 

LJUBO JURICA: Tko je za tajno glasovanje? 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je za tajno glasovanje ĉetiri glasa bilo 

„za“ i tri glasa „protiv“. 

 

MERI MORAĈA: Tajno glasovanje provodi Povjerenstvo, odnosno predsjednik i dva ĉlana 

koje on odredi.  Formulirajte pitanje pa ću ja napraviti listiće za tajno glasovanje.  

 

LJUBO JURICA: Predlaţem Ivanu Ivelja i doktora. 

 

STJEPAN JURICA: Ima i drugi prijedlog: dr. Šarić i Ivan Ivelja. 

 

LJUBO JURICA: Tko je za prvi prijedlog: tri glasa „za“. Tko je za drugi prijedlog: tri glasa 

„za“ i jedan „suzdrţan“. 

 

LEO KATIĆ: Moţemo govoriti o demokraciji, to je sada široka tema, ali raspravljamo o 

Rebalansu proraĉuna, znaĉi raspravljamo o ĉinjeniĉnom stanju, pa mi ne ide u glavu da 
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raspravu o ĉinjeniĉnom stanju gdje potvrĊujemo, na ţalost, stanje u kakvom jesmo da stavimo 

na tajno glasovanje. 

 

STJEPAN JURICA: Ja sam raĉunao da to mislite za drugu toĉku dnevnog reda.  

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ja sam da se i za jednu i drugu toĉku tajno glasuje.  

 

LJUBO JURICA: Ja ću sada ponoviti, doktore recite svoj prijedlog. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Ja sam da se danas za obje toĉke glasuje tajno.  

 

LJUBO JURICA: Tko je za?  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio je četiri glasa „za“ tajno glasovanje, 

dva glasa „protiv“ i jedan „suzdrţan“. 

 

MERI MORAĈA: Kako ćemo formirati pitanje na listiću? 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Prihvaćam Odluku o izmjenama i dopunama Proraĉuna za 2013. 

Općine Lastovo. 

 

MERI MORAĈA: odnosno još DA i NE. Napravimo pauzu dok ja pripremim listiće.  

 

Pauza. 

 

 

MERI MORAĈA: Nakon obavljenog  glasovanja, predsjednik potvrĊuje da je glasovalo svih 

sedam vijećnika, svi su glasaĉki listići ispravni i na svih sedam glasaĉkih listića je zaokruţeno 

„DA“ i jednoglasno se donosi  slijedeći 

 

Z a k l j u ĉ a k 

 

Prihvaća se Odluka o izmjenama i dopunama Proraĉuna Općine Lastovo za 2013. godinu. 

 

 

TOČKA 2. PRORAČUN OPĆINE LASTOVO ZA 2014. GODINU 

 

ANITA LEŠIĆ: Plan Proraĉuna za 2014. godinu donesen je na temelju Zakon o proraĉunu, 

temeljem Uredbe o raĉunovodstvu proraĉuna, smjernicama Vlade za izradu proraĉuna za 

2014. koju smo dobili prije nekih mjesec dana.  

Plan proraĉuna se radi na osnovu ekonomske klasifikacije, programske klasifikacije, odnosno 

funkcionalne klasifikacije i organizacijske. Organizacijska je ta da smo organizirani na vijeće 

i izvršno tijelo, a to je naĉelnik i mi zaposleni. Funkcionalna klasifikacija napravljena po 
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vrstama troškova, odnosno po vrstama rashoda i ekonomska je na temelju Uredbe o 

raĉunovodstva proraĉuna i kontnog plana proraĉuna koji je propisan od RH.  

Planirani su prihodi od poreza na temelju dosadašnjih prihoda uz pridrţavanje smjernica 

Vlade. Prihodi koji su planirani su prihodi od potpora iz Drţavnog proraĉuna koji se 

uglavnom odnose na investicije, prihodi od imovine su takoĊer planirani na osnovu prošlih 

godina i ugovora koje imamo, prihodi od prodaje proizvedene imovine su prihodi od prodaje 

stanova, to je ono obroĉno plaćanje i prihodi od prodaje graĊevinskog zemljišta u iznosu od 

300 tisuća, to je planirano na temelju toga što Općina ima odreĊena graĊevinska zemljišta 

koja se planiraju prodati u slijedećoj godini. Kada su se radili rashodi, onda se vodilo jako 

raĉuna da se namjenski prihodi i prihodi od prodaje imovine rasporede na namjenske rashode 

i na ulaganje u infrastrukturu, a da se tekući prihodi rasporede na tekuće rashode koji se 

odnose na plaće djelatnika, plaće djelatnika, rad Vijeća, Djeĉji vrtić i drugi troškovi koji 

spadaju u tekuće troškove.   

S obzirom da je ovaj Proraĉun za 2014. u nekim dijelovima vrlo sliĉan Rebalansu kojeg smo 

upravo imali, ja sad ne bih stavku po stavku obrazlagala, nego ako postoje neke nejasnoće, ja 

ću pojasniti.  

 

LEO KATIĆ: Ja bih rekao par rijeĉi. Rebalans će biti negdje iza šestog mjeseca 2014. godine 

iz razloga što nadleţna ministarstva ove godine vode drugaĉiju politiku i ne odobravaju 

investicije do kraja ove godine za slijedeću, nego će se pozivni natjeĉaji za investicije tek 

objaviti u sijeĉnju, u travnju se donose odluke i realno je oĉekivati da će se neke investicije 

ovdje spomenute, a moţda i neke koje nisu spomenute, da će doći do izmjene Proraĉuna na 

naĉin da ćemo tek tada za odreĊene investicije znati koliko je uĉešće ministarstava, u kom 

dijelu i u kom vremenskom periodu. To mi danas unaprijed ne moţemo znati, znaĉi saĉinjen 

je na naĉin što je danas poznato, a ono što još ne znamo je po završetku natjeĉaja, konkretno u 

Ministarstvu regionalnog razvoja i u Ministarstvu pomorstva. Svi bi voljeli znati, ali ne 

moţemo biti vidoviti. Ono što mogu reći je da će ovaj Proraĉun u investicijskom dijelu 

doţivjeti izmjene i dopune, znaĉi to ćemo predloţiti Vijeću, a u smislu uvrštavanja nekih 

novih investicija ili smanjenje postojećih.  On je sada ono što je nama do sada poznato. Zato 

je ovako saĉinjen. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Znaĉi, ovdje za ovu godinu se planira za umirovljeniĉki standard 20 

tisuća kuna. 

 

ANITA LEŠIĆ: Ne, to je prihod od Ţupanije. Dakle, Ţupanija djelomiĉno uĉestvuje u tim 

troškovima. Uĉestvuje sa 20 tisuća, ostatak plaća Općina od 50 tisuća i dobijemo 72 tisuće. 

Rashod koji je vezan na to je na str. 4, pa imamo tu izjednaĉavanje umirovljeniĉkog 

standarda.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Kada gledam sada ovo što smo već usvojili, tu vidim da nije izvršen 

jedan dio. 

 

ANITA LEŠIĆ: Tu se nije promijenilo, ostalo je 72 tisuće. Nije plaćeno, ali plan je ostao i to 

će se izvršiti do kraja godine. 
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IVAN ĈUĈEVIĆ: Teško je sada stavku po stavku komentirati, ali moţe se dati generalna 

ocjena Proraĉuna  za 2014. godinu. Oĉekivali smo u  predizbornoj kampanji da će to biti 

svega i svaĉega, ovdje ne vidim zapravo ništa posebno novoga osim što se sve naslanja na 

projekte onoga što je zapoĉeto u doba mandata prethodne vlasti. Tako da ovdje neke stvari 

kao što smo oĉekivali da će biti neke velike investicije, nigdje to ne vidimo, to su sve zapravo 

dovršenje stvari koje su zapoĉete u doba one vlasti. Isto tako, kao i kada sam ocjenjivao 

dosadašnji rad i plan za buduće razdoblje gospodina naĉelnika, tako i ovaj zapravo se vezuje 

na to, i ovaj  Proraĉun  isto tako ocjenjujem kao Proraĉun koji nije poticajan, koji nije 

razvojan, koji eto tek toliko da se proţivljava.  

 

LEO KATIĆ: Ja sam maloprije rekao, valjda ste me ĉuli, kada se investicije odobravaju  

2014. godinu, neću to ponavljati, rekao sam i kada su pozivni natjeĉaji i kada se donese 

odluke i kada se općinama i gradovima dogovaraju ugovori o izvoĊenju. Što se tiĉe nastavka, 

mi smo se sloţili na prošlim sjednicama da nastavimo one projekte na naĉin kako smo uĉinili, 

a ne da nešto rušimo i poĉnemo od niĉega. Prema tome da smo to napravili bilo bi zašto sve 

odbacujemo, a kada nastavljamo ponovno je problem. Sada mi nije jasno: da li nastaviti ili 

ne? Nisam oĉekivao od vas pohvale, jer ste opterećeni sa neĉim drugim, a kako ja opet vodim 

svoj ţivot na naĉin da nisam opterećen i da to ne radim nikome pa neću ni vama. Samo sam 

htio reći da je ovo Proraĉun koji nastavlja ono, jer je suludo zaustaviti nešto što Lastovu treba, 

nitko nije baš toliko glup, pa eto ni ja nisam toliko glup, a s druge strane ono što vi zovete 

spektakularno, a ja to zovem realnošću ţivota i Drţave u kojoj ţivim je da će se te takve vrste 

investicija po pozivnim natjeĉajima u sijeĉnju 2014. odobravati u travnju, a ugovarati u lipnju. 

Prema tome ja sam tu bio potpuno iskren. Znaĉi ja sam jednostavno rekao kako stvari stoje sa 

Uredbom Vlade. Nama to ne odgovara, ja bih volio to znati danas, ali to je danas nemoguće 

znati, zato je ovaj Proraĉun bio onaj koji to omogućuje i zato sam unaprijed najavio Rebalans 

koji nas ĉeka.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Da, ali ni u planu nema nikakvih novih stvari. Mi smo svi svjesni da 

će se ove stvari realizirati ukoliko dobijemo potpore od Vlade, odnosno nadleţnih 

ministarstava itd. Slaţem se da se treba nastavljati dalje ono što je krenulo ili završeno na 

pola, to uopće nije sporno. MeĊutim, nešto više od toga do 2016. ja ne vidim, to su sve 

projekti koji su bili i do sada. Znaĉi to za 2014. će biti što bude, ali ni za 2015., 2016. nema 

niĉega novoga. 

 

IVAN ĈUĈEVIĆ: Recimo, ĉuli smo o velikim investicijama, stotinu milijuna će stići na 

Lastovo itd. 

 

LEO KATIĆ: Kakve to veze ima sa Proraĉunom? Odgovorite mi kakve drţavne investicije u 

turistiĉkom kapacitetu ima veze za općinskim Proraĉunom za 2014.  godinu, osim, daj Boţe 

da se dogode, pa da sjedimo i razgovaramo o tome gdje ćemo s tim novcem, a mi nismo 

veĉeras u toj poziciji da o tome raspravljamo, nego moramo uĉiniti sve da se dogodi. Sve što 

god da uĉinimo, sve je dobro za Lastovo. 
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IVAN ĈUĈEVIĆ: Nemojte se ljutiti na mene, mi smo politiĉki na drugim stranama, to je 

jasno svima. Neće u ovom sluĉaju HDZ dizati ruku za SDP, jeli tako? Za dobre projekte 

jesam. Prema tome ja hoću reći da ja jesam za to da se nastavlja sve kako je, ali ništa ne vidim 

novoga u tome, jer ovdje vidimo do 2016. godine ništa nije planirano što ste vi u svom 

predizbornom obećanju obećavali „šakom i kapom“ i da će biti med i mlijeko. Ja to ne vidim, 

ja samo to govorim, ništa drugo. Svaka ĉast da vi nastavljate, to je u redu, a da ne bilo bi 

pogubno i samoubilaĉki da ne nastavite što je poĉelo i što je dobro. To se samo po sebi 

razumije, ali ja oĉekujem da ako smo izabrali novu vlast, da nam ta nova vlast donese nešto 

novoga, u tome je stvar.  

 

STJEPAN  JURICA: Ja bih se osvrnuo na Proraĉun za 2014. godinu za opći dio. Što se tiĉe 

predizbornih obećanja, ja bih samo rekao da u 2013. nije bila niti jedna investicija, pa u 2014. 

nemamo što nastavljati. To je oĉigledno. Obrazloţio sam malo prije zašto smo donijeli 

Rebalans, upravo zbog tih stvari što nismo dobili za nabavu proizvedene dugotrajne imovine 

ili za ulaganja, to se automatsko posljediĉno i na rashodnoj strani vidjelo.  

Što se tiĉe ovog Proraĉuna za 2014. godinu, tu mogu primijetiti  da su rashodi za zaposlene 

manji za 81 tisuću kuna, to je za svaku pohvalu, znamo donekle i razlog tome, imamo 

materijalne rashode koji su za 230 tisuća manji nego prošle godine, imamo financijske 

rashode koji su takoĊer manji za 128 tisuća kuna. Naknade graĊanima i kućanstvima su malo 

veće, imamo donacije koje su porasle na 100 tisuća kuna. Planirani izdaci za nabavu 

dugotrajne imovine, ĉuli smo obrazloţenje da ako bude investicija, nadajmo se da će biti i da 

nećemo doći u situaciju kao što smo raspravljali o Rebalansu za 2013. da od desetak milijuna 

kuna moramo napraviti rebalans tri milijuna kuna, to nam ne ide u prilog neovisno o bilo 

kakvoj politiĉkoj opciji. Što se tiĉe prihoda, moramo ovdje primijetiti da su ovdje prihodi od 

poreza u odnosu na prošlu godinu umanjeni, odnosno oĉekivano umanjeni za 50 tisuća kuna, 

pomoći su negdje na razini 2013., prihodi od imovine su uvećani negdje za 200 tisuća kuna, 

što je jedan dobar znak. Prihodi od neproizvedene imovine, ĉini mi se da toga nije bilo u 

2013. godini, a sada ima 300 tisuća kuna i prihodi od prodaje proizvedene imovine 15 tisuća 

kuna. Generalno ja sam za ovaj Proraĉun, ne bih detaljizirao, ali po meni je ovo dosta 

korektno pod uvjetom da ne doĊemo u situaciju da raspravljamo o Rebalansu da ga ne 

budemo morali umanjivati za 7-8 milijuna kuna zato što nismo ostvarili nikakve investicije u 

2014. godini. To bi bilo zaista pogubno za Lastovo.  

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ:  Samo bi nešto pitala Anitu. Onaj postotak koji se od vlastitih 

prihoda moţe dati za zaposlene, koji je to? 

 

ANITA LEŠIĆ: Moţe 20%. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ukupni prihodi našeg Proraĉuna su negdje cca 2 milijuna, a rashodi 

za zaposlene su milijun . . .  

 

ANITA LEŠIĆ: To se odnosi na zaposlene u lokalnoj, ne na djelatnike Vrtića, ovdje su unutra 

i djelatnici Vrtića, jer tako moramo voditi Vrtić, ali bez obzira. 
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MERI MORAĈA: Provest će se ponovno tajno glasovanje. 

 

Nakon provedenog tajnog glasovanja, predsjednik utvrĊuje da je glasovalo svih sedam 

nazoĉnih vijećnika. Na ĉetiri glasaĉka listića zaokruţeno je „DA“ a na tri glasaĉka listića 

„PROTIV“, dakle, Proraĉun nije dobio potrebit broj glasova. 

 

LJUBO JURICA: Ništa, onda prelazimo na slijedeću toĉku dnevnog reda. 

 

TOČKA 3. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

LJUBO JURICA:  Ima li pitanja? Nema. Zakljuĉujem sjednicu. 

 

Dovršeno u 19.05 sati. 

 

Prema tonskom zapisu  

zapisnik napisala                                                                                  PREDSJEDNIK 

 

Gordana Šutić                                                                                         Ljubo Jurica 

 

 


